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P r o t o k ó ł    Nr  XXXIX/2022 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  26  maja  2022  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  700  do  910 

 
Otwarcia XXXIX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXXIX sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnej Publicznej Miejsko - Gminnej Przychodni   
w Kamieniu Krajeńskim za 2021 rok.    

 a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor SPMGP  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/271/2022 

 
5. Działalność OSP na terenie Gminy Kamień Krajeński.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor     
                b/ dyskusja 

 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/272/2022  

 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2022.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/273/2022   
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na zadanie „Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - 
Budowa odcinka ulicy Topolowej w miejscowości Kamień Krajeński". 

 a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/274/2022 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na 

zadanie „Dotacja celowa z budżetu dla OSP Kamień Krajeński na 
finansowanie zakupu samochodu pożarniczego typu średniego". 

 a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/275/2022 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie „Termomodernizacja budynku OSP 
w Kamieniu Krajeńskim". 

 a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/276/2022 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

naprawy uchwał antysmogowych i programu ochrony powietrza. 
 a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji SWiP  

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/277/2022 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
podjęcia działań formalno-prawnych w kierunku przejęcia przez 
Gminę Kamień Krajeński Jeziora Mochel.   

 a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji SWiP  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXXIX/278/2022 

 
13. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
14. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem przedstawionego 
porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu               
z sesji).   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXXIX sesji obradować będzie wg przedstawionego 
porządku obrad.      
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Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XXXVIII sesji 

Rady Miejskiej.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 

  
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Samodzielnej 
Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim – 

Małgorzata Skiba.    
 

Radna Natalia Marciniak podziękowała za przedstawione sprawozdanie jak 

również za umożliwienie sprawdzania wyników badań online. Zapytała czy 

wyniki te można sprawdzać w 2 laboratoriach.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba odpowiedziała, że taka 

możliwość jest tylko w przypadku laboratorium Vitalabo. Jeżeli chodzi                

o drugie laboratorium to nie było takiej możliwości. Współpraca została 

podpisana z laboratorium Vitalabo, które w przypadku przychodni                    

w Kamieniu Krajeńskim wykonuje więcej badań.   

 

Radna Natalia Marciniak zapytała również o nową centralę telefoniczną, od 

kiedy funkcjonuje i jak się ona sprawdza. 

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba odpowiedziała, że nowa 

centrala funkcjonuje od poniedziałku. Uważa, że na chwilę obecną spełnia 

swoje zadanie.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował za usprawnienie centrali 

telefonicznej. Podkreślił, że podczas tegorocznych zebrań na terenie Gminy 

Kamień Krajeński poruszanych było dużo spraw dotyczących łączności                

z przychodnią. Ma nadzieję, że nowa centrala rozwiąże te problemy. Odniósł 

się również do wyniku finansowego. Życzył dalszego dobrego zarządzania 

przychodnią.     

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXIX/271/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
26 maja 2022 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnej Publicznej Miejsko - Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim 
za 2021 rok, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 5. Działalność OSP na terenie Gminy Kamień Krajeński.   
Przedstawienia informacji dokonał Inspektor ds. p.poż. – Piotr 

Sałasinski.  
 

Głos zabrał Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP 
Andrzej Pałubicki. Podziękował Radzie Miejskiej oraz Panu Burmistrzowi za 

wspieranie jednostek OSP, które swoje zadania starają się wykonywać jak 
najlepiej. Podziękował przede wszystkim za wsparcie finansowe. W tym 
miejscu wspomniał o zakupie samochodu dla OSP Kamień Krajeński. Dzięki 

wsparciu finansowemu udało się zrealizować zadania przedstawione przez 
Inspektora w informacji. Wspomniał również o środkach sołeckich 

przekazywanych na jednostki OSP. Na zakończenie podziękował wszystkim 
strażakom ochotnikom za pomoc dla Ukrainy.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował jednostkom OSP za gotowość, za 
ofiarność, za to, że zawsze można liczyć na strażaków ochotników. 
Podziękował również Radzie Miejskiej za przychylność w sprawach 

finansowych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak również podziękował za 
działalność jednostek OSP.     
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  
 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIX/272/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
26 maja 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 
14 głosami za.  
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   

 
Radna Natalia Marciniak wyraziła wątpliwość co do montażu windy                 

w Urzędzie Miejskim. Zapytała czy nie można było poszukać innego 
ważniejszego celu.  
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli chodzi o windę to i tak to 

zadanie musiałoby zostać przygotowane, a następnie wykonane. Związane 
jest to z dostępnością budynku Urzędu dla osób niepełnosprawnych. Była 

propozycja dołożenia środków do zakupu samochodu dla OSP. Nie ma 
jednak na to zgody. Cel musi być określony przez RIO.  
 

Radna Natalia Marciniak zapytała na jakie inne cele można było przeznaczyć 
kwotę 500 tys. zł.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że zgodnie z regulaminem konkursu 
środki można przeznaczyć na zadania związane z Covid-19. Kierowane były 

zapytania do Wojewody, który odpisał, że gminy mają postępować zgodnie              
z regulaminem konkursu. Wcześniej Regionalna Izba Obrachunkowa miała 
wątpliwości do zadań wskazywanych przez Wojewodę. Każdy odsuwa się od 

odpowiedzialności. Podkreślił, że jest to nagroda, ale pozostaje pytanie jak 
wydać te środki.   

   
Radna Natalia Marciniak zapytała czy nie ma zagrożenia, że kontrola 
zakwestionuje wykonanie windy z tzw. środków covidowych. Stwierdziła, że 

jeżeli nie wóz strażacki to może inne zadania związane np. z wyposażeniem 
przychodni.    
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że przychodnia finansowana jest 
ze środków NFZ, a środki te przyznane zostały Gminie Kamień Krajeński za 

sprawność przy szczepieniach. Muszą być one wykorzystane zgodnie z literą 
prawa. Gmina Sośno również przeznaczyła środki na windę. Winda związana 
jest z dostępnością budynku Urzędu dla osób niepełnosprawnych.   

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że są ważniejsze potrzeby np. 

wyposażenie przychodni, co dotyczy mieszkańców gminy.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że należałoby sprawdzić czy byłaby 

taka możliwość, ale miał w tym zakresie wątpliwości.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak również wyraził 

wątpliwość co do montażu windy w Urzędzie Miejskim. Opowiedział się za 
dołożeniem środków do samochodu dla OSP. 

 
Radna Natalia Marciniak dopowiedziała, że do samochodu nie ma takiej 
możliwości, ale należałoby poszukać inny cel.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że temat jeszcze raz zostanie 
przeanalizowany, celem znalezienia innych rozwiązań.  

 
Radny Sebastian Skaja dodał, że na stronach internetowych rożnych gmin 

znaleźć można takie zadania jak np. badania przesiewowe dla dzieci                 
i młodzieży dot. wad postawy, wsparcie psychologiczne i rehabilitację dla 
dzieci, młodzieży, a nawet dorosłych, modernizacja ośrodka zdrowia, 

spotkania dla mieszkańców.  
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Burmistrz Wojciech Głomski powtórzył, że temat zostanie ponownie 

przeanalizowany.      
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIX/273/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
26 maja 2022 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2022, podjęta została 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się                 
(S. Skaja).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na zadanie „Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - 

Budowa odcinka ulicy Topolowej w miejscowości Kamień Krajeński". 
    

Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn    
 

Ad. b/ dyskusja 
 

Brak dyskusji w przedmiotowej sprawie.  
 

Ad. c/ Uchwała Nr XXXIX/274/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na zadanie „Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - Budowa 

odcinka ulicy Topolowej w miejscowości Kamień Krajeński".  
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami 

za zaciągnięciem kredytu długoterminowego na zadanie „Rządowy Fundusz 
Rozwoju Dróg - Budowa odcinka ulicy Topolowej w miejscowości Kamień 
Krajeński". 

 Głosów przeciw – brak   
 Głosów wstrzymujących się – brak 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki                              
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej             
w Toruniu na zadanie „Dotacja celowa z budżetu dla OSP Kamień 

Krajeński na finansowanie zakupu samochodu pożarniczego typu 
średniego". 
    
Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn    
 

Ad. b/ dyskusja 
 

Brak dyskusji w przedmiotowej sprawie.  
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Ad. c/ Uchwała Nr XXXIX/275/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie 

„Dotacja celowa z budżetu dla OSP Kamień Krajeński na finansowanie 
zakupu samochodu pożarniczego typu średniego". 
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 14 głosami 

za zaciągnięciem pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska              
i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie „Dotacja celowa z budżetu dla 
OSP Kamień Krajeński na finansowanie zakupu samochodu pożarniczego 

typu średniego". 
 Głosów przeciw – brak   

 Głosów wstrzymujących się – brak 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Toruniu na zadanie „Termomodernizacja budynku OSP w Kamieniu 
Krajeńskim". 
    
Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn    
 

Ad. b/ dyskusja 
 

Radny Sebastian Skaja podkreślił, że na komisji uważał inaczej, ale 
przemyślał słowa Przewodniczącego Rady, że wydanie z budżetu 600 tys. zł 
na termomodernizację budynku, w którym nic się nie dzieje to jest strata 

pieniędzy. Przewodniczący Rady powiedział, że wystarczyłoby kupić nowy 
piec i byłoby już dobrze. Dzięki temu byłaby oszczędność na rachunkach. 

Radny zastanawiał się czy kolejna pożyczka to dobry pomysł, ponieważ 
niedługo gmina może mieć problemy finansowe.  
 

Przewodniczący Rady Kazimierz Warylak podkreślił, że termomodernizacja 
wpisana jest w estetykę znajdujących się w pobliżu obiektów. Decyzja należy 
do Wysokiej Rady. Podkreślił, że są to duże pieniądze. Zastanawiał się czy            

w przyszłym roku będzie mogła być realizowana jakaś inwestycja. Podkreślił, 
że chciałby, aby były robione drogi.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że gmina jest już po przetargu na 
to zadanie. Wspomniał o przetargu na oczyszczalnię i pozyskanych środkach 

na ten cel. Po przetargu kwota wyniosła około 15 mln zł. Podkreślił, że 
ogrzewanie w budynku OSP i tak będzie musiało zostać zrobione. Stwierdził, 

że każde odsunięcie inwestycji, a następnie podjęcie się termomodernizacji  
może w późniejszym czasie skutkować wysokimi kosztami. Podkreślił, że jest 
to trudna decyzja, ale przy tak galopujących cenach jest to do 

zaakceptowania. Wspomniał o ociepleniu budynku MGOK, rewitalizacji, 
Klubie Seniora twierdząc, że budynek OSP powinien zostać ocieplony. 
Podkreślił, że błędem byłoby odstąpienie od termomodernizacji. Ponownie 

nawiązał do modernizacji oczyszczalni twierdząc, że może być tak, że pomimo 
otrzymania ogromnych środków nie uda się zrealizować tej inwestycji. 



8 

 

Stwierdził, że zaakceptowanie termomodernizacji budynku OSP będzie 

wspólnym sukcesem. Każde odsunięcie inwestycji w czasie wiąże się                  
z późniejszym dołożeniem dużych środków. Może okazać się,  że za rok samo 

ogrzewanie będzie kosztowało tyle ile w tej chwili całość inwestycji. 
Podkreślił, że udało się pozyskać z zewnątrz aż 265 tys. zł. 
 

Przewodniczący Rady Kazimierz Warylak stwierdził, że obawia się, iż            
w trakcie realizacji inwestycji okaże się, że trzeba dołożyć do niej kolejne 
środki.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że powinno wystarczyć, a prace mają 

być realizowane sprawnie.  
 
Radny Sebastian Skaja zapytał czy jest szansa, że nie będzie modernizacji 

oczyszczalni.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy tak to 
wygląda. Ceny rosną w takim tempie, że gminy nie będzie stać na dołożenie 
środków. Podkreślił, że w wyniku przetargu najniższa kwota wyniosła 14 mln 

zł, a kolejna 15 mln zł. Gmina otrzymała na ten cel 7,5 mln zł.  
 
Radny Sebastian Skaja poprosił o słuchanie głosów radnych. Podkreślił, że 

Nowa Wieś nie ma drogi. W Dąbrowie również potrzebna jest droga łącząca           
2 wsie. Od początku było wiadomo, że lepiej nie starać się o środki na 

oczyszczalnię, ponieważ i tak z tego nic nie będzie z uwagi na ogromne 
koszty. Stwierdził, że gmina z Polskiego Ładu w zasadzie nic nie dostanie. 
Niektóre gminy otrzymały po kilkanaście mln zł. Podkreślił, że jedyna rzecz 

to zrobienie termomodernizacji na opuszczonym budynku.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że radny nie ma pojęcia o gospodarce 
wodno-ściekowej. Jest to trudny i kosztowny dział, a prędzej czy później 
będzie musiała zostać przeprowadzona modernizacja oczyszczalni. Podkreślił, 

że muszą być odpowiednie wyniki na oczyszczalni, ponieważ w przeciwnym 
razie są ogromne kary finansowe.  
 

Radny Sebastian Skaja uważa, że ktoś w Urzędzie powinien wiedzieć, że 
inwestycja ta będzie kosztowała 15, a nie 7 mln zł.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że radny mówi o czymś na co gmina 
nie ma wpływu. Nie da się przewidzieć wszystkiego.   

 
Radny Sebastian Skaja podkreślił, że pomylić się o 8 mln zł to jest 
niedopatrzenie ze strony Urzędu.    

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że jej przedmówcy chodziło o to, że 

lepiej i skuteczniej byłoby wrzucać projekty, które są bardziej realne do 
zrealizowania czyli mniejsze projekty. Podkreśliła, że Pan Burmistrz sam 
przyznał i stwierdził, że ta inwestycja z oczyszczalnią nie jest trafiona.          

 



9 

 

Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił się do radnej,  że jeżeli coś mówi to żeby 

było to zgodnie z literą prawa. Podkreślił, że powiedział, że nie spodziewał się 
tak wysokiej kwoty dotacji. Prędzej czy później oczyszczalnia i tak będzie 

musiała być zmodernizowana. Stwierdził, że nie mógł powiedzieć, że nie jest 
to trafione.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że Pan Burmistrz powiedział, że 
żałował, iż złożył wniosek na ten cel.   
 Następnie zapytała czy budynek biblioteki jest już po 

termomodernizacji.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że budynek nie jest po 
termomodernizacji. Jest on częściowo ocieplony i jeżeli pojawią się moce 
przerobowe to należałoby to dokończyć, aby nie marnować energii.  

 
Radny Bogdan Januszewski nawiązał do propozycji budowy windy 

podkreślając, że proponował zrobienie 4 lub 5 ulic w Kamieniu Krajeńskim, 
ale nie było poparcia.     
 

Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że pożyczka na inwestycję, o której mowa               
w projekcie uchwały obejmuje wymianę pieca, grzejników                                   
i termomodernizację budynku. Ma to trwać około pół roku. W bieżącym roku 

musi się wszystko zakończyć. Kwota powinna być wystarczająca. Jeżeli 
zadanie zostanie zmienione tylko na wymianę pieca to kwota 265 tys. zł 

przepadnie. Ta kwota jest na wykonanie całości zadania.  
 
Przewodniczący Rady Kazimierz Warylak stwierdził, że jest to potrzebne. 

Inwestycja wpłynie na poprawę estetyki i oszczędności związane                             
z rachunkami. Podkreślił jednak, że drogi są bardzo ważne i potrzebne. 

Stwierdził, że zagłosuje za, ale jeżeli będzie trzeba dokładać środki to będzie 
przeciw.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jeżeli chodzi o drogi to gmina 
czeka na rozstrzygnięcie Polskiego Ładu.  
 

Radny Jarosław Dobek stwierdził, że należałoby zastanowić się jak 
wykorzystać budynek już po termomodernizacji. Należy poszukać sposobu, 

żeby budynek służył mieszkańcom i nie stał pusty. Stwierdził, że rzeczywiście 
jest to problematyczne, aby inwestować w coś co później nie będzie 
funkcjonowało. Trzeba wykorzystać pomieszczenia znajdujące się                            

w budynku, a w chwili obecnej wykorzystać sytuację i zrobić to co jest do 
zrobienia.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że należy wspólnie zastanowić się 
jak ten budynek wykorzystać.   

 
Ad. c/ Uchwała Nr XXXIX/276/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 
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Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie 

„Termomodernizacja budynku OSP w Kamieniu Krajeńskim". 
      Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali 10 głosami za 

zaciągnięciem pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie „Termomodernizacja budynku 
OSP w Kamieniu Krajeńskim". 

 Głosów przeciw – 2 (N. Marciniak, S. Skaja)    
 Głosów wstrzymujących się – 2 (P. Delekta, S. Lubińska) 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji – Sabina Lubińska.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXXIX/277/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
26 maja 2022 roku w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej naprawy 
uchwał antysmogowych i programu ochrony powietrza, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 12. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji – Sabina Lubińska.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że sprawa będąca przedmiotem 
petycji była już wcześniej poruszana przez radnego Jacka Kucharskiego. 

Czynione będą starania celem przekazania jeziora wędkarzom. Rada Miejska 
poinformowana zostanie o efektach podejmowanych działań.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIX/278/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
26 maja 2022 roku w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań 
formalno-prawnych w kierunku przejęcia przez Gminę Kamień Krajeński 
Jeziora Mochel, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.13. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski przekazał informację dotyczącą funkcji             

i roli dziennego opiekuna dla dzieci.  
Przypomniał również o obowiązku wpisania się do centralnej ewidencji 

emisyjności budynków, stworzonej przez Główny Urząd Nadzoru 

Budowlanego. Wpisu można dokonać poprzez złożenie deklaracji: 
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- drogą elektroniczną: za pomocą profilu zaufanego, podpisu kwalifikowanego 

lub e-dowodu, na stronie www.zone.gunb.gov.pl, 
- w formie papierowej: wypełniony formularz można przesłać lub złożyć 

osobiście w Urzędzie Miejskim w Kamieniu Krajeńskim.  
Deklaracje muszą być złożone przez właściciela lub zarządcę budynku 

mieszkalnego i niemieszkalnego, w którym znajduje się źródło ciepła.  

Ostateczny termin, określony przez Główny Urząd Nadzoru 
Budowlanego na złożenie deklaracji upływa w dniu 30.06.2022 r. dla źródeł 
ciepła i spalania paliw, które zostały uruchomione przed 01.07.2021 r.           

W chwili obecnej Gmina Kamień Krajeński znajduje się na pierwszym 
miejscu w Województwie Kujawsko – Pomorskim.  

   
Radny Sebastian Skaja życzył uczniom powodzenia na egzaminie z języków 
obcych. 

 
Radny Bogdan Januszewski wyraził zaniepokojenie dot. inwestycji związanej 

z modernizacją oczyszczalni ścieków. Zwrócił uwagę na rosnące koszty. 
Poprosił, aby nie rozpoczynać nowych, kosztownych inwestycji.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że przetarg na modernizację 
oczyszczalni został unieważniony i jest ogłoszony jeszcze raz. 
 

Radny Piotr Łukarski poinformował, że za pośrednictwem Pani sołtys zwrócili 
się do niego mieszkańcy Nowej Wsi, którzy proszą o drogę. Radny podkreślił, 

że należy brać pod uwagę potrzeby mieszkańców.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli zostanie ogłoszona nowa 

edycja Polskiego Ładu można zastanowić się nad złożeniem wniosku na tę 
drogę. Musi to być wspólna decyzja.  

 
Ad.14. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              
XXXIX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 

 
Na tym obrady XXXIX sesji zakończono.  

  
                                                              P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                               /-/  Kazimierz Warylak  

http://www.zone.gunb.gov.pl/

